

To:
UOB Kay Hian (Hong Kong) Limited
UOB Kay Hian Futures (Hong Kong) limited
6/F Harcourt House, 39 Gloucester Road, Hong Kong

致:
大華繼顯(香港)有限公司
香港, 告士打道 39 號, 夏慤大廈 6 樓



Attn.: Client Accounts Team

APPLICATION FOR PHYSICAL STATEMENT

實體結單申請表

- ✓ *Please complete the form in **original** and submit to us by post or in person.*
請將已填妥好之表格**正本**, 郵寄或親自呈交予本公司處理
- ✓ *Our company will apply the correspondence address you have previously submitted to us for mailing physical statements. Please submit the **Change of Information Notice form** to update addresses if needed.*
本公司會根據閣下先前提交之通訊地址寄實體結單。若閣下需要更新地址, 請使用更改資料通知表格。
- ✓ *Existing e-statement service would remain.*
現存電子帳單服務將繼續。

Section A: Please provide account information 請提供帳戶資料:

Account Name(s) 帳戶名稱: _____	Account No. 帳戶號碼: _____ - _____ / M / S / F* *Delete where applicable.
---------------------------------------	--

Section B: Declaration 聲明:

I/We confirm it is my/our preference to receive physical statements. I/We acknowledge that there may be delays in mail delivery of my physical statements that is beyond the control of UOB Kay Hian (Hong Kong) Limited. I/We also acknowledge that a monthly fee of HK\$10 will be charged to my/our account if physical statement for the account is sent during that month (waive for age 65 or up).

我/我們在此確認接收實體結單。我/我們知悉郵寄遞送時間可能會延遲並超出大華繼顯(香港)有限公司的控制範圍。我/我們亦知悉若該月發出實體結單, 大華繼顯示(香港)有限公司將從我/我們的帳戶收取 10 港元的費用(65歲或以上豁免)。

Client Signature(s)

客戶簽署 _____

Please use the signature(s) filed with the Company 請用留存在本公司之印鑑簽署。

Date

日期 _____